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Întrebarea cu solicitare de răspuns scris E-001856/2023
adresată Comisiei
Articolul 138 din Regulamentul de procedură
Jaak Madison (ID), Gerolf Annemans (ID), Tom Vandendriessche (ID), Joachim Kuhs (ID), 
Anders Vistisen (ID), Roman Haider (ID), Nicolaus Fest (ID), Jean-Lin Lacapelle (ID), Gilles 
Lebreton (ID), Mathilde Androuët (ID), Catherine Griset (ID), Virginie Joron (ID), Aurélia 
Beigneux (ID), Jean-François Jalkh (ID), Eric Minardi (ID), André Rougé (ID), Annika Bruna (ID), 
Milan Uhrík (NI), Marcel de Graaff (NI), Ioannis Lagos (NI), Dominik Tarczyński (ECR), Ladislav 
Ilčić (ECR), Elżbieta Kruk (ECR), Ivan Vilibor Sinčić (NI), Milan Zver (PPE), Pirkko Ruohonen-
Lerner (ECR), Jorge Buxadé Villalba (ECR), Traian Băsescu (PPE), Tudor Ciuhodaru (S&D), 
Hermann Tertsch (ECR), Margarita de la Pisa Carrión (ECR), György Hölvényi (PPE), Balázs 
Hidvéghi (NI), Ádám Kósa (NI), Kinga Gál (NI), Edina Tóth (NI), Andrea Bocskor (NI), Ernő 
Schaller-Baross (NI), Tamás Deutsch (NI), Beata Kempa (ECR), Enikő Győri (NI), Thierry 
Mariani (ID), László Trócsányi (NI), Marie Dauchy (ID), Bernhard Zimniok (ID), Cristian Terheş 
(ECR)

Subiect: Politicile de sprijinire a familiilor

De când a fost numită comisară pentru afaceri interne în 2019, Ylva Johansson a susținut în 
numeroase rânduri că Europa „are nevoie de migrație” pentru a remedia deficitul de forță de muncă și 
problema îmbătrânirii populației sale. Noul pact al UE privind migrația și azilul propus de Comisie în 
2020 este rezultatul direct al acestei poziții conform căreia, pentru a prospera, Europa are nevoie de 
mai multă „migrație legală”.

Trebuie remarcat faptul că responsabilitatea principală a Comisiei este de a proteja interesele 
cetățenilor europenilor. În plus, în ceea ce privește scrisoarea de misiune a comisarei Johansson, 
accentul ar trebui pus nu numai pe aspectele legate de migrație, ci și pe securitatea internă, sub 
îndrumarea vicepreședintelui pentru promovarea modului nostru de viață european.

1) Are Comisia în vedere faptul că încurajarea europenilor să aibă mai mulți copii ar putea, de 
asemenea, să atenueze problemele legate de forța de muncă?

2) Intenționează Comisia să promoveze ideea de a avea mai mulți copii în contextul crizei 
demografice din Europa și, dacă nu, din ce motiv?

3) Comisia a depus eforturi considerabile pentru a promova drepturile LGBTQI+ și „familiile 
curcubeu”. A avut ea în vedere promovarea și facilitarea maternității și propunerea unor politici 
care să sprijine și să încurajeze familiile tradiționale mai mari, având în vedere că acest lucru ar 
trebui să facă parte și din „modul de viață european”?

Susținător1

Depunere:8.6.2023

1 Această întrebare este sprijinită de un alt deputat decât autorii săi:Emmanouil Fragkos(ECR)


